

Cour fédérale



Federal Court

JUDICIAL APPOINTMENTS

The Honourable Henry S. Brown is appointed a judge of the Federal Court to replace Mr. Justice S.J. Harrington, who elected to become a supernumerary judge as of April 24, 2014.

The Honourable Keith M. Boswell, a lawyer with Stewart McKelvey in Charlottetown, is appointed a judge of the Federal Court to replace Mr. Justice J.A. O'Keefe, who elected to become a supernumerary judge. This appointment is effective June 30, 2014.

The Honourable Alan Diner, a lawyer with Baker & McKenzie LLP in Toronto, is appointed a judge of the Federal Court to replace Madam Justice J.A. Snider, who resigned on October 12, 2013.

http://www.justice.gc.ca/eng/news-nouv/ja-nj/2014/doc_33078.html

NOMINATIONS À LA MAGISTRATURE

L'honorable Henry S. Brown est nommé juge de la Cour fédérale. Il remplace monsieur le juge S.J. Harrington, qui a choisi de devenir juge surnuméraire à compter du 24 avril 2014.

L'honorable Keith M. Boswell, avocat du cabinet Stewart McKelvey à Charlottetown, est nommé juge de la Cour fédérale. Il remplace monsieur le juge J.A. O'Keefe, qui a choisi de devenir juge surnuméraire. Cette nomination entre en vigueur le 30 juin 2014.

L'honorable Alan Diner, avocat du cabinet Baker & McKenzie à Toronto, est nommé juge de la Cour fédérale. Il remplace madame la juge J.A. Snider, qui a démissionné le 12 octobre 2013.

http://www.justice.gc.ca/fra/nouv-news/nj-ja/2014/doc_33078.html

Andrew Baumberg
Media Contact/Liaison avec les médias
Federal Court/Cour fédérale
Tel./Tél. : (613) 947-3177